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Beslutningsreferat – Repræsentantskabsmøde 2024 
       

Sted: Hotel Nyborg Strand - Østerøvej 2, DK-5800 Nyborg 

Tid: 8. november – 9. november 2024 

 

Dagsorden: 

1. Velkomst og navneopråb 

2. Valg af dirigent 

3. Årsberetning 

4. Danske Fysioterapeuters økonomi 

5. Politik, organisering og demokrati 

6. Offentlig ansatte 

7. Praksis sektoren 

8. Professionen 

9. Valg 

10. Eventuelt 

Underpunkter med indkommende forslag fremgår af nedenstående referat.  

Alle forslag blev indledt med en motivering fra forslagsstiller, hvorefter Jeanette Præstegaard indledte en 

drøftelse af forslaget med Hovedbestyrelsens indstilling.  

Vedrørende punkter med afstemning foregik det ved elektronisk afstemning, hvor de deltagende 

repræsentanter kunne stemme enten ja, nej eller blankt. Herefter var resultatet synlig for alle deltagere og 

dirigenten konkluderede på punktet. 

Repræsentantskabet åbnede d. 8. november kl. 10.00 og lukkede d. 9. november kl. 18.00. 

 

  

13. december 2024 

 Udarbejdet af:  

Michael Poulsen og 

Lars Tomlison 

https://www.google.com/maps/dir/%C3%98ster%C3%B8vej+2,+DK-5800+Nyborg+
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(V) = Forslag til vedtægtsændring 

(B) = Forslag til beslutning 

 

1) Velkomst og navneopråb 

Mødet blev indledt med velkomst ved formand, Jeanette Præstegaard.  

Repræsentantskabsmødet bestod af 62 valgte repræsentantener. Der var afbud fra Sólfríð Skorada, som 

repræsenterer Færø-kredsen. Der var to pladser, som ikke var blevet valgt ind for repræsentanter fra 

fraktioner og faglige selskaber. Rasmus Gormsen (formand, Dansk Selskab for Fysioterapi) deltog fra d. 8. 

november kl. 13.00.  

 

2 Valg af dirigent 

2.1 Valg af dirigent 

Repræsentantskabet valgte som dirigent, Jacob Goldschmidt, advokat og partner i SIRIUS advokater. Jacob 

varetog herefter ledelse af mødet frem til dets afslutning. 

Dirigenten erklærede, at repræsentantskabsmødet var lovlig indkaldt i henhold til foreningens vedtægter 

og at repræsentantskabet var beslutningsdygtigt.  

2.2 Godkendelse af forretningsorden 

Repræsentantskabet godkendte forretningsordenen, som gældende for dette møde.  

Repræsentantskabet godkendte procedure for ændringsforslag og taletid. 

 

3 Årsberetning 

Formanden fremlagde den mundtlige beretning.  

Beretningen blev sammen med den skriftlige beretning drøftet af repræsentantskabet. 
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4 Danske Fysioterapeuters økonomi 

4.1 Forlæggelse og godkendelse af de reviderede regnskaber for 2022 og 2023 

Regnskaberne blev fremlagt af Hovedbestyrelsen.  

Regnskaberne blev præsenteret af økonomichef Henrik Engstrøm. 

Regnskaberne for 2022 og 2023 blev godkendt af repræsentantskabet. 

 

4.2 Fremlæggelse af rammebudget 

Budgettet blev af Hovedbestyrelsen.  

Budgettet blev præsenteret af økonomichef Henrik Engstrøm. 

Med forslaget lagde Hovedbestyrelsen op til, at der blev fortaget flere justeringer til at balancere 

regnskabet. Forslagene blev præsenterede i de efterfølgende punkter.  Det blev bemærket at 

repræsentantskabet efterspurgte et sparekatalog.     

Budgettet blev vedtaget. 

 

4.3.1) Pristalsregulering af kontingent (B) 

Forslaget blev fremsat af Hovedbestyrelsen. 

Forslaget blev vedtaget.  

 

4.3.2 Fastsættelse af kontingent (B) 

Forslaget blev fremsat af Hovedbestyrelsen. 

Det foreslås, at der bliver lavet en kommunikationsindsats for at forklare om kontingentet til studenterne.  

Forslaget blev vedtaget.  

 

4.4.2 Nedlæggelse af Danske Fysioterapeuters fond for forskning, uddannelse og 

praksisudvikling (B) 

Forslaget blev fremsat af Hovedbestyrelsen. 

Forslaget omhandlede en afvikling af Danske Fysioterapeuters fond for forskning, uddannelse og 

praksisudvikling. Ved afvikling af fonden vil foreningen opnå en årlig besparelse på 2,6 mio. kr. 

Forslaget blev trukket af Hovedbestyrelsen i forbindelse med vedtagelse af ændringsforslag .  
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Ændringsforslag 1: Gitte Frydenlund fremsatte ændringsforslag om, at bibeholde fonden men med 

nedlæggelse af Ph.d.-stipendiat. 

Forslaget blev trukket. 

Ændringsforslag 2: Gitte Frydenlund fremsatte ændringsforslag om, at Danske Fysioterapeuters fond for 

forskning, uddannelse og praksisudvikling bliver sat på pause i kommende repræsentantskabsperiode.  

Ændringsforslag 2 blev trukket. 

Ændringsforslag 3: På mødet rejste Hovedbestyrelsen et 3. ændringsforslag, som indebærer, at de 

tilbageværende midler, der ligger i fonden per 31.12.2024 bliver ”fastfrosset” i fonden indtil den 

genoptages. Med forslaget skal der på kommende repræsentantskabsmøde tages stilling til, hvorvidt 

fonden fortsat skal være pauseret eller om den kan genoptages. 

Ændringsforslaget blev vedtaget.  

 

4.4.3 Forslag om fastsættelse af regler for honorar ved fratrædelse (Vederlag i 

forbindelse med fratrædelse) (B) 

Forslaget blev fremsat af Kirsten Ægidius. 

Forslaget blev trukket. 

Ændringsforslag 1.  

Forslaget er gældende fra næste valgperiode.  

Ændringsforslaget blev fremsat af Hovedbestyrelsen. 

Forslaget blev vedtaget. Det blev aftalt, at det skal præciseres hvornår og hvad man kan få af honorar ved 

at aftræde i utide.  
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5 Politik, Demokrati og Organisering – Rammesætningen 

 

5.1 Forslag til vedtægtsændring vedr. forenkling af politisk organisering i foreningen 

– Sammensætning af repræsentantskabet (V) 

Forslaget blev fremsat af Hovedbestyrelsen. 

Forslaget omhandlede ændring i Repræsentantskabets organisering, således: 

• Reducere antal af pladser i Repræsentantskabet fra 65 til 43 

• Gøre op med øremærkede pladser 

• Øge antallet af frie pladser fra 5 til 15 frie pladser 

Forslaget blev vedtaget. 

Der blev desuden fremsat et ændringsforslag af Mikkel N. E. Hellesøe, Lene Jæger og Rune P. M. Andersen. 

Ændringsforslaget indebar 47 pladser hvor fire pladser er øremærket, to TR, én AMR og en studerende. 

Ændringsforslaget blev på mødet trukket af forslagsstillerne. 

 

5.2 Forslag om ændret fordeling af pladser i Repræsentantskab (V) 

Forslaget blev fremsat af Tobias Imfeld. 

Forslaget omhandlede ændring i Repræsentantskabets organisering, således: 

• Fjerne de øremærkede pladser i repræsentantskabet 

• Øge antallet af frie pladser fra 5 til 58 frie pladser. 

Forslaget blev trukket af forslagsstiller. 

  

5.3 Forenkling af politisk organisation 3-års-rul (V) 

Forslaget blev fremsat af Hovedbestyrelsen. 

Forslaget omhandlede en ændring til et 3-års-rul for foreningens politiske organer, således: 

• Ændring af valgperioden for Repræsentantskabet fra 2 til 3 år 

• Valg af medlemmer til regionsbestyrelse ændres fra hvert 2. til 3. år 

• Valg af formand og regionsformand ændres fra hvert 4. til hvert 3. år 

• Valg til sektionsbestyrelser ændres fra hvert år til hvert 3. år 

Valg til formandsposten og regionsformandsposten skal indskrives redaktionelt, så valget sker året efter 

ordinært repræsentantskabsvalg.  

Forslaget blev vedtaget. 

 



Danske Fysioterapeuter 

Ordinært Repræsentantskabsmøde 2024 
 

6 
 

5.4 Forslag til vedtægtsændring vedr. §13: Repræsentantskabet (V) 

Forslaget blev fremsat af Mark Ebbesen, Louise Beck, Mathias Holmquist, Emilie Mott. 

 

Forslaget omhandlede at, der skal øremærkes én plads i repræsentantskabet til én praktiserende udenfor 

praksisoverenskomsten. Med forslaget fjerenes én af de frie pladser i repræsentantskabet. 

 

Forslaget blev trukket af forslagsstillerne. 
 

5.5 Forslag til vedtægtsændringer vedr. §21 Regionsbestyrelsen (V) 

Forslaget blev fremsat af Mark Ebbesen, Louise Beck, Mathias Holmquist, Emilie Mott. 

Forslaget omhandlede fjernelse af én øremærket plads i regionsbestyrelsen til et SU-medlem. 

 

Forslaget blev ikke vedtaget. 
 

5.6 Forslag om urafstemning til valg af alle HB-medlemmer (V) 

Forslaget blev fremsat af Kirsten Ægidius. 

Forslaget omhandlede, at syv pladser i Hovedbestyrelsen skal vælges ved urafstemning blandt alle 

foreningens medlemmer. 

Forslaget blev ikke vedtaget. 

Line Schiellerup fremsatte et ændringsforslag, som omhandlede at syv pladser i Hovedbestyrelsen skal 

vælges ved urafstemning blandt repræsentantskabsdeltagerne. 

Ændringsforslaget blev ikke vedtaget. 

 

5.7 Forslag om opdeling i to regionsbestyrelser (V) 

Forslaget blev fremsat af Tobias Imfeld 

Forslaget gik på at opdele regionsbestyrelserne i to. Med hver en formand og en næstformand.   

Forslaget blev ikke vedtaget. 

 

5.8 Projekt Foreningsdemokrati (B) 

Forslaget blev fremsat af hovedbestyrelsen. 

Projektet er en videreførelse af projektet “Arbejdsgruppe vedrørende politisk struktur Danske 

Fysioterapeuter”.  Projektet er endnu ikke gennemført og hovedbestyrelsen søger at videreføre projektet 

ind i næste repræsentantskabsperiode.  

Hovedbestyrelsen opfordres til at overveje om projekter af denne art berettiger en 

repræsentantskabsbeslutning. 
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Forslaget blev vedtaget.  

 

5.9 Vedtægtsændringer vedr. skriftlig afstemning (V) 

Forslaget blev fremsat af hovedbestyrelsen. 

Forslaget blev trukket af forslagsstillerne inden mødet. 

 

5.10 Ajourføring af formulering omkring valgtilforordnede (V) 

Forslaget blev fremsat af hovedbestyrelsen. 

Forslaget blev trukket af forslagsstillerne inden mødet. 

  

https://web.firstagenda.com/committees/195685/agendas/3207965/items/30906020/documents/75708722
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6. Offentlig ansatte 

Punktet blev indledt med en motivering fra forslagsstillere af de tre forslag (6.1, 6.2 og 6.3). På den 

baggrund blev der fra forslagsstillerne lagt op til en drøftelse af de tre emner.  

De tre forslag blev efter drøftelsen trukket af forslagsstillerne som takkede ja til, at deltage i en 

temadrøftelse med Hovedbestyrelsen i 2025. 

6.1 Lønudvikling for hospitalsansatte (B) 

Forslaget blev fremsat af Mikkel N.E. Hellesøe, Lene Jæger og Rune P. M. Andersen. 

Det foreslås, at foreningen arbejder for at opnå bedre resultater for løndannelsen for de hospitalsansatte 

fysioterapeuter. Forslaget lægger op til, at der lægges pres på hospitalsledelserne ift. prioritering- og 

afholdelse af lønforhandlinger og mhp. at forhandle faste tillæg for personlige og faglige kompetencer. Der 

var opbakning til målet, men hvordan man når dertil er mere komplekst. 

Forslag blev trukket af forslagsstiller på mødet. 

6.2 Fysioterapeuter på nye hospitaler (B) 

Forslaget blev fremsat af Mikkel N.E. Hellesøe, Lene Jæger og Rune P. M. Andersen. 

Det foreslås, at foreningen sætter særligt fokus på at beskytte fagligheden på de nye ”super sygehuse”. 

Forslaget lægger bl.a. op til at Danske Fysioterapeuters politiske ledelse og/eller sekretariat indgår i dialog 

med hospitalsledelsen. Forslaget ønsker også, at give bedre muligheder for specialisering med tilsvarende 

karrieremæssig udvikling og løntrin. Der var opbakning til målet, men hvordan man når dertil er mere 

komplekst. 

Forslag blev trukket af forslagsstiller på mødet. 

6.3 Grundig lønundersøgelse og bedre rådgivning (B) 

Forslaget blev fremsat af Mikkel N.E. Hellesøe, Lene Jæger og Rune P. M. Andersen. 

Det foreslås, at foreningen foretager en omfattende undersøgelse af medlemmernes reelle løn og at 

foreningen opdaterer sin lønrådgivning. 

Forslaget blev trukket af forslagsstiller på mødet. 

Opsummering: 

På vegne af Hovedbestyrelsen kvitterede Jeanette Præstegaard til forslagsstillerne og de blev inviteret til, at 

indgå i en mere indgående drøftelse af de tre emner, hvor input fra forslagene kan indgå i udarbejdelse af 

nye procedure og lønværktøj for lønberegneren. Arbejdet skal evalueres og rapporteres for 

Repræsentantskabet 2027. 
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7 Praksis sektoren 

7.1 Forenkling af politisk organisering – sektionsbestyrelserne (V) 

Forslaget blev fremsat af Hovedbestyrelsen. Forslaget blev dog trukket. Forslagsstillerne fremsatte ét 

ændringsforslag, som erstattede det oprindelige forslag. 

Med forslaget lagde Hovedbestyrelsen op til, at justere i sammensætningen af bestyrelserne for Sektionen 

for ansatte og lejere og selvstændige uden arbejdsgiveransvar (SALS), således: 

• Reducere antallet af bestyrelsesmedlemmer i SALS* bestyrelse fra 10 til 7 

• Der fjernes tre nuværende pladser for offentligt ansatte i SALS bestyrelse 

• Med forslaget vil der være lige mange (7) medlemmer i de to sektionsbestyrelser 

Ændringsforslaget blev vedtaget. 

Endvidere blev der fremsat et ændringsforslag af Bente A. S. Andersen, som lagde op til, at man ikke kan 

være medlem af både Hovedbestyrelsen og sektionsbestyrelsen (SALS). Dirigenten vurderede, at 

ændringsforslaget lå uden for det oprindelige forslag og det kunne derfor ikke behandles af 

repræsentantskabet. 

 

7.2 Danske Fysioterapeuter skal fremadrettet være en fagforening kun for ansatte 

og selvstændige fysioterapeuter uden arbejdsgiveransvar (B) 

Forslaget blev fremsat af Mathias Holmquist, Lene Jæger, Kirsten Ægidius, Louise Beck, Mark Ebbesen, 

Emilie Mott og Lars Damsbo. 

Med forslaget blev følgende lagt op til beslutning:  

• Danske Fysioterapeuter skal fremadrettet fungere som en fagforening for ansatte og selvstændige 

fysioterapeuter uden arbejdsgiveransvar 

• Alle ansatte fysioterapeuter skal sikres overenskomst efter den danske model 

• Brancheoverenskomstforhandlinger skal indledes inden for 12 måneder 

Inden afstemningen præciserede dirigenten, at der med forslaget blev lagt op til vedtægtsændringer. Disse 

var dog ikke præciseret i selve forslaget. Dirigenten lagde derfor op til, at der først blev stemt om forslaget 

og ved evt. vedtagelse, skulle der efterfølgende afklares præcise forhold for vedtægtsændringer. 

Forslaget blev ikke vedtaget. 

 

7.3 Overgang til den kommunale overenskomst for klinikansatte fysioterapeuter (B) 

Forslaget blev fremsat af Bente A. S. Andersen. Forslagsstiller havde fremsat et ændringsforslag inden 

mødet. Undervejs i drøftelsen blev hovedforslaget trukket af forslagsstilleren. Dermed var det 

ændringsforslaget, som blev sat til afstemning. 



Danske Fysioterapeuter 

Ordinært Repræsentantskabsmøde 2024 
 

10 
 

Ændringsforslaget lagde op til, at Hovedbestyrelsen skal arbejde for, at klinikejere, som vælger ikke at følge 

den interne arbejdsmarkedsmodel for klinikansatte, kan fritages fra denne model. I stedet skal klinikejerne 

følge gældende regler for ansatte under den kommunale overenskomst. 

Ændringsforslaget blev ikke vedtaget. 

 

7.4 Tilføjelser til principperne for fremtidens praksissektor vedr. løft af 

enkeltmandsklinikker med lav kapacitet (B) 

Forslaget blev fremsat af Poul Gørtz og Marjanne Den Hollander. 

Der var desuden fremsat et ændringsforslag af Line Schiellerup. 

Forslaget omhandlede en ændring af praksisprincipperne, så Danske Fysioterapeuter kan arbejde for, at ny 

vækst i den økonomiske ramme - foruden nynedsættelser - også skal kunne tilfalde eksisterende klinikker, 

som har fået tildelt en samlet kapacitet under 1. Det vil sige en samlet omsætningsmulighed under 1 mio. 

kr. (i okt. 2022-honorarniveau). 

Ændringsforslaget præciserede alene, en tilføjelse til Praksisprincip 4 om, at ”det er ikke intentionen at lavt 

limiteret enkeltmandskapaciteter ikke skal kunne ændres til en fuld kapacitet”. 

Forslagsstillerne var indstillet på, at det var ændringsforslaget, som blev sat til beslutning. 

Ændringsforslaget blev vedtaget. 

 

7.5 Høring af en samlet praksissektor op til praksisoverenskomstforhandlinger (B) 

Forslaget blev fremsat af Emilie Mott, Mathias Holmquist, Louise Beck og Mark Ebbesen. 

Forslaget ønsker at etablere en samlet høringsproces for praksissektoren ifm. 

praksisoverenskomstforhandlinger, som kan synliggøre en samlet praksissektors ønsker til fremtidig 

udvikling overfor HB, og at der udarbejdes en høringsrapport til intern politisk brug. 

Forslaget blev ikke vedtaget. 

 

7.6 Etablering af en officiel stemme for praktiserende fysioterapeuter uden for 

praksisoverenskomsten i forhold til samarbejde med offentlige myndigheder (B) 

Forslaget blev fremsat af Emilie Mott, Mathias Holmquist, Louise Beck og Mark Ebbesen. 

Forslaget ønsker at etablere en officiel stemme for fysioterapeuter afskåret uden for 

praksisoverenskomsten i forhold til samarbejde med offentlige myndigheder. 

Forslaget blev ikke vedtaget. 
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7.7 Stop for handel med offentligt tilskud / Ydernummerkapaciteter (B) 

Forslaget blev fremsat af Emilie Mott, Mathias Holmquist, Louise Beck og Mark Ebbesen 

Forslaget lagde op til, at Danske Fysioterapeuter skal arbejde for, at det efter en overgangsperiode ikke 

længere skal være muligt at overdrage eller handle med retten til offentligt tilskud. Altså handel med 

kapacitet i form af beløbsgrænser for mulig behandling med tilskud fra det offentlige. Kapacitet skal 

herefter være til udlån fra det offentlige, mens fysioterapeuten er erhvervsaktiv. 

Forslaget blev ikke vedtaget. 

 

7.8 Oprettelse af kompetence-fond for ansatte indlejere i privat praksis (B) 

Forslaget blev fremsat af Bente A. S. Andersen, Signe Lærke Børsting, Emilie Mott, Mie Knudsen, Rasmus 

Gormsen og Lars Damsbo. 

Forslagsstillerne havde også stillede et ændringsforslag. 

Forslaget omhandler oprettelse af en kompetencefond for ansatte og indlejere i privat praksis, hvor 

medarbejdere kan søge midler årligt til efteruddannelse. Forslaget lægger op til, at klinikejere skal indbetale 

et årligt beløb pr. medarbejder til kompetencefonden.  

Ændringsforslaget gik på, at drift af kompetencefonden skal varetages af arbejdsgivere og klinikejer og ikke 

af Danske Fysioterapeuters sekretariat, som der er formuleret i hovedforslaget. 

I drøftelsen gav Jeanette Præstegaard, på vegne af Hovedbestyrelsen, en tilkendegivelse om, at tage en 

dialog med praksissektor, mhp. at der arbejdes for idéerne bag forslaget. 

På baggrund af drøftelsen blev hovedforslag og ændringsforslag trukket af forslagsstillerne. 

 

 

7.9 Undersøgelse af det psykiske arbejdsmiljø hvert 3. år (B) 

Forslaget blev fremsat af Morten Carøe Godske Østergaard, Poul Gørtz, Tina Rank Frantzen, Jesper Ottesen, 

Per Tornøe, Birgitte Kristine Nielsen, Charlotte Larsen, Lau Rosborg, Morten Graversen. 

Forslaget lægger op til, at Danske Fysioterapeuter skal (via et eksternt bureau), undersøge det psykiske 

arbejdsmiljø blandt fysioterapeuter i den statslige, regionale, kommunale og private sektor. Undersøgelsen 

skal kører frem til næste repræsentantskabsmøde, hvor Hovedbestyrelsen skal evaluere projektet. 

Forslaget blev ikke vedtaget. 
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8.1 Samarbejdsaftale mellem faglige selskaber, Dansk Selskab for Fysioterapi og 

Hovedbestyrelsen (B) 

Forslaget blev fremsat af Hovedbestyrelsen, de faglige selskaber og Dansk Selskab for Fysioterapi. 

Med forslaget vil Dansk Selskab for Fysioterapi, de faglige selskaber og Hovedbestyrelsen etablere et nyt 

samarbejde i kraft af en samarbejdsaftale. Samarbejdsaftalen skal afløse samarbejdsgrundlaget fra 2012. 

Dansk Selskab for Fysioterapi fremsatte et ændringsforslag, som indebar en tilføjelse til samarbejdsaftalen: 

”De faglige selskaber uomgængelige i faglige spørgsmål i foreningen”.  

Dirigenten vurderede, at ændringsforslaget faldt uden for hovedforslaget og at det i stedet er et element, 

som kan tages med i den dialog og forhandling, som skal pågå vedrørende samarbejdsaftalens indhold. På 

den baggrund blev ændringsforslaget ikke sat til beslutning. 

Forslaget blev vedtaget. 

 

8.2 Forslag til vedtægtsændringer vedr. Danske Fysioterapeuters vedtægter §27 (V) 

Forslaget blev fremsat af Hovedbestyrelsen. 

Forslaget indeholder vedtægtsændringer af §27, hvor det præciseres at nye faglige selskaber skal 

godkendes af Danske Fysioterapeuter og Dansk Selskab for Fysioterapi. Og at man som fagligt selskab ikke 

kan udtale sig på Danske Fysioterapeuters vegne eller indgå i løn- og arbejdsgiverforhandlinger. 

Dansk Selskab for Fysioterapi fremsatte et ændringsforslag, som omhandlede at fjerne de præciseringer, 

som blev foreslået af Hovedbestyrelsen for §27 stk. 1 og stk. 2. 

Dirigenten gjorde opmærksom på, at ændringsforslaget i vid udstrækning var i modstrid med 

hovedforslaget, men at det var muligt at stemme om det, efter beslutning af hovedforslaget. Rasmus 

Gormsen Hansen (Fmd. Dansk Selskab for Fysioterapi) fastholdte ændringsforslaget.  

Hovedforslaget blev vedtaget. 

Ændringsforslaget blev ikke vedtaget. 

 

8.3 Forslag til vedtægtsændringer vedr. Danske Fysioterapeuters vedtægter §27 (V) 

Forslaget blev fremsat af Dansk Selskab for Fysioterapi. 

Forslaget var trukket af forslagsstiller inden mødet. 
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9. Valg 

9.1 Valg af syv hovedbestyrelsesmedlemmer 

Repræsentantskabet foretog ved afstemning valg af syv ordinære hovedbestyrelsesmedlemmer for en 3-

årig periode.  

Følgende blev valgt: 

Navn Valgt/genvalgt 

Anders Breinholt Nielsen Genvalgt 

Kirsten Ægidius Genvalgt 

Tine Hasselbrinck Madsen Genvalgt 

Peter Johansen Genvalgt 

Jesper Ottosen Genvalgt 

Mette Hedegård Jensen Genvalgt 

Lau Rosborg Valgt 

 

9.2 Valg af syv suppleanter til hovedbestyrelsen 

Repræsentantskabet foretog ved afstemning valg af syv ordinære hovedbestyrelsesmedlemmer for en 3-

årig periode.  

Følgende blev valgt: 

Navn Suppleant 

Marianne Trudslev 1. suppleant 

Birgitte Nielsen 2. suppleant 

Simone Neerup Andersen 3. suppleant 

Morten Graversen 4. suppleant 

Tobias Imfeld 5. suppleant 

Rune Plauborg Myrup 6. suppleant 

Katja Milling 7. suppleant 

 

9.3 Valg af medlemmer til Danske Fysioterapeuters kollegiale råd 

Der var genvalg til de tre medlemmer af Danske Fysioterapeuters kollegiale råd for en 3-årig periode: 

• Lene Duus ( Professionshøjskole University College Nordjylland) 

• Nina Sandholt (Rigshospitalet, Glostrup) 

• Nina Foldberg (Køge Ryg og Knæcenter) 

 

9.4 Valg af statsautoriseret revisor 

Der var genvalg til Beierholm, som Danske Fysioterapeuters statsautoriseret revisor for en 3-årig periode. 

 



Danske Fysioterapeuter 

Ordinært Repræsentantskabsmøde 2024 
 

14 
 

 

9.5 Valg af kritiske revisorer 

Der var genvalg af de to kritiske revisorer for en 3-årig periode: 

• Helle Bruun 

• Mathias Holmquist 

 

9.6 Kritisk revisor (suppleant) 

Poul Gørtz blev valgt som kritisk revisor suppleant. 

  

10 Eventuelt 

 

For referat 

Lars Tomlinson     Michael Poulsen 

Konsulent     Konsulent 

 

 

Godkendt af dirigent, 13. dec. 2024 : 

 

Jacob Goldschmidt 
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